
Jeg er for 4 år siden stoppet med at ryge almindelige cigaretter. Siden da er min lungefunktion øget 

med 35 %. Dette kan dokumenteres af min læge. Derfor synes jeg at alt i lovforslaget er noget juks, 

ikke kun for mit vedkommende, men også for de mange mennesker rundt i landet, som bliver 

arbejdsløse. Jeg har det rigtig godt med at ryge e-cigaretten, og hvis den lov gennemføres, bliver der 

endnu flere der køber i udlandet via internettet. Her i landet kan man få råd og vejledning, det får du 

ikke ved at købe på internettet. 

Så kære politikere. Tænk jer om en ekstra gang inden i ødelægger livet for mange mennesker. 
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